

HOUSE OF COMMONS

Thursday, April 29, 1869

The Speaker took the chair at 3 o'clock.

BANK OF NEW BRUNSWICK

Mr. Bolton presented a petition from the Bank of New Brunswick, asking authority to increase their capital stock.

MILITIA ACT

Mr. Cameron (Huron) presented a petition for the amendment of the Militia Act so as to make better provision for the volunteers attending drill.

PRINTING

Mr. Mackenzie presented the second report of the Joint Committee on printing. The Committee reported that as the several contracts for the printing, printing paper and binding of both Houses expired with the close of this session, it was necessary that provision be made for the future performance of these services. They recommended, therefore, that they be authorized to ask tenders for these services for the next five years. He moved that the report be adopted, remarking that, as the session was likely to be short, it was necessary to take action in the matter with as little delay as possible. He might further state with reference to the proceedings of the printing Committee that they had resolved to recommend that all documents laid before the House should go before them as a matter of course, and without a special motion for the consideration as to whether they should be printed. They had agreed also that hereafter all printed documents which were not to be included among the sessional papers, should be marked for distribution only as a hint to members to preserve them if they so desired it.

Sir John A. Macdonald said he had himself no objection to the report; but at the request of some of his friends he would suggest that

CHAMBRE DES COMMUNES

Le jeudi 29 avril 1869

L'Orateur ouvre la séance à trois heures.

LA BANQUE DU NOUVEAU-BRUNSWICK

M. Bolton présente une pétition provenant de la Banque du Nouveau-Brunswick qui demande l'autorisation d'augmenter son capital social.

LA LOI SUR LA MILICE

M. Cameron (Huron) présente une pétition demandant l'amendement de la Loi sur la milice afin d'y inclure de meilleures dispositions pour les volontaires qui participent à l'exercice.

L'IMPRESSION

M. Mackenzie présente le deuxième rapport du Comité mixte sur l'Impression. Le Comité rapporte que puisque les différents contrats concernant l'impression, le papier d'impression et la relieure des textes des deux Chambres expirent en même temps que la clôture de la session, il est nécessaire de prendre des dispositions en vue de l'obtention de ces services à l'avenir. Les membres du Comité recommandent par conséquent qu'ils soient autorisés à faire des appels d'offres concernant ces services pour les cinq prochaines années. Il propose que le rapport soit adopté, soulignant qu'étant donné que la session sera probablement de courte durée, il est nécessaire de prendre des mesures à cet effet dans le plus bref délai possible. Il peut encore ajouter qu'en ce qui concerne le Comité sur l'Impression, ses membres ont décidé de recommander que tous les documents déposés à la Chambre leur soient transmis tout naturellement, sans qu'il faille déposer une motion spéciale pour savoir s'il faut les imprimer ou non. Le Comité a également convenu que dorénavant tous les documents imprimés qui ne doivent pas être inclus dans les textes sessionnels, seront distribués aux députés uniquement à titre de renseignement, qu'ils pourront conserver s'ils le désirent.

Sir John A. Macdonald dit que pour sa part il ne s'oppose nullement au rapport; mais à la demande de certains de ses amis, il propose